
Palotta: Ulepszenie Olimpico nie wpłynie na budowę nowego stadionu
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James Palotta, jeden ze współpracowników Thomasa DiBenedetto był

wczoraj w Rzymie. Dziennikarze laroma24.it przeprowadzili z

Amerykaninem krótki wywiad, pytając o jedną z głośniejszych ostatnio

spraw czyli budowę nowego stadionu.

 

Mogłeś odwiedzić Olimpico?

- Tak, byłem tam.  Znamy bardzo dobrze to miejsce. Postaramy się wykonać

wszystkie ulepszenia, aby zrobić przestrzeń jak najbardziej funkcjonalną, jednak

chcę wyjaśnić, że nie spowolni to procesu budowy nowego, własnościowego

stadionu.

 

Będziesz na derbach?

- Tak, myślę, że będę. Obecnie udaję się do Zurychu dla innych spraw. Przebywanie

w Rzymie jest zawsze przyjemnością, nawet przez kilka godzin. Czuję się częścią

miasta, będąc Romanistą od urodzenia, gdyż mój ojciec pochodzi z Rzymu.

 

Tor Vergata może być dobrym miejscem na nowy stadion?

- Nie podoba mi się to, jednak nie mogę komentować.
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